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Besvarelse af spørgsmål 2, alm. Del, stillet af Anne Grete Holmsgaard (SF) den 11. februar 

2008. 

 

 

Spørgsmål: 

 

Hvor mange hvaler og af hvilken art ønskede Grønland/Danmark derudover kvoter for ved 

mødet i Den Internationale Hvalfangstkommission (IWC) i 2007, som blev nedstemt? Kan 

ønskerne begrundes ved hjælp af den matematiske model (RMP) eller andre forhold? 

 

Svar: 

 

Der skal til besvarelse af spørgsmålet henvises til besvarelsen af spørgsmål 188/2007 fra 

Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg, hvoraf bl.a. fremgår: 

 

”Grønland havde oprindeligt også ønsket pukkelhvaler, men den videnskabelige komite 

mente at man først i 2008 kunne give en udtalelse om hvor stor en fangst, der kan 

gennemføres på disse hvaler. Der blev derfor ikke truffet beslutning herom på årsmødet.” 

 

For så vidt angår spørgsmålet sidste del henvises til svaret på spørgsmål 1. 
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